
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.34.1.2017.KS 

Protokół Nr 157/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 06 lipca 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.05 zakończenie o godz. 11.30 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Marek Tyza, Andrzej Gargaś 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan, 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Stalowej Woli o wynajęciu sali komputerowej dla COGITO Centrum Kształcenia 

Katarzyna Pawłowska. 

4. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Stalowej Woli o wynajęciu sali komputerowej dla Szkolenia i Edukacja Sp. z o.o., Sp. 

k. 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu pn. Wisła Etap 2 Rozbudowa prawego wału rzeki Wisły 

na dł. 13,959 km, prawego wału rzeki San na dł. 2,193 km oraz lewego wału rzeki Łęg na dł. 0,112 

km, na terenie gm. Gorzyce i gm. Radomyśl nad Sanem w Województwie Podkarpackim. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

7. Wniosek Prezesa Zarządu SKF Stal Stalowa Wola BOXING TEAM ws. dofinansowania udziału 

zawodników Klubu w zgrupowaniu kadry wojewódzkiej oraz wyjazdu na Ogólnopolską Olimpiadę 

Młodzieży w Boksie Kadetów do Pułtuska. 

8. Wniosek Dyrektor Domu Kultury w Pysznicy w sprawie dofinansowania kosztów przejazdu 

członków Zespołu Tanecznego „KIK” na Międzynarodowy Festiwal Sztuki „ORFEUSZ” we Włoszech. 



 
 

9. Przyjęcie protokołu nr 156/2017 posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 29 czerwca 2017 roku. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia:  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 157. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego 

porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli o wynajęciu sali komputerowej dla COGITO 

Centrum Kształcenia Katarzyna Pawłowska. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie o wynajęciu sali komputerowej 

o powierzchni 58 m2 w budynku CKUiODiDZ przy ul. Hutniczej 12, 37-450 Stalowa Wola w dniach 

03.07.2017 r. i 04.07.2017 r. (16 godz. za cały okres umowy) dla COGITO Centrum Kształcenia Katarzyna 

Pawłowska, w celu przeprowadzenia szkolenia w zakresie obsługi programu komputerowego 

GRATYFIKANT. Odpłatność za cały okres umowy 640,00 zł netto (40,00 zł za godz.). Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

zawiadomienia? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Stalowej Woli zostało przyjęte.  

 

Ad. 4. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli o wynajęciu sali komputerowej dla Szkolenia 

i Edukacja Sp. z o.o., Sp. k. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie o wynajęciu sali komputerowej 

o powierzchni 58 m2 w budynku CKUiODiDZ przy ul. Hutniczej 12, 37-450 Stalowa Wola w dniu 

07.07.2017 r. (2 godz. za cały okres umowy) dla Szkolenia i Edukacja Sp. z o.o., Sp. k., w celu 

przeprowadzenia szkolenia. Odpłatność za cały okres umowy 80,00 zł netto (40,00 zł za godz.). Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

zawiadomienia? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 



 
 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Stalowej Woli zostało przyjęte.  

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu pn. Wisła Etap 2 Rozbudowa prawego wału 

rzeki Wisły na dł. 13,959 km, prawego wału rzeki San na dł. 2,193 km oraz lewego wału rzeki Łęg 

na dł. 0,112 km, na terenie gm. Gorzyce i gm. Radomyśl nad Sanem w Województwie 

Podkarpackim. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 157/886/2017 w sprawie opinii do projektu pn. Wisła Etap 

2 Rozbudowa prawego wału rzeki Wisły na dł. 13,959 km, prawego wału rzeki San na dł. 2,193 km 

oraz lewego wału rzeki Łęg na dł. 0,112 km, na terenie gm. Gorzyce i gm. Radomyśl nad Sanem 

w Województwie Podkarpackim. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 157/887/2017 w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

 

Ad. 7. Wniosek Prezesa Zarządu SKF Stal Stalowa Wola BOXING TEAM ws. dofinansowania 

udziału zawodników Klubu w zgrupowaniu kadry wojewódzkiej oraz wyjazdu na Ogólnopolską 

Olimpiadę Młodzieży w Boksie Kadetów do Pułtuska. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Naczelnik zaproponował, iż ze względu 

na to, że Stowarzyszenie działa bardzo krótko oraz fakt, że Powiat nie finansuje prywatnego transportu 

zawodników ani nie pokrywa kosztów wpisowego na zawody, oddalić wniosek. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  



 
 

Wniosek Prezesa Zarządu SKF Stal Stalowa Wola BOXING TEAM został rozpatrzony negatywnie z powodu 

braku podstaw formalno-prawnych.  

 

Ad. 8. Wniosek Dyrektor Domu Kultury w Pysznicy w sprawie dofinansowania kosztów 

przejazdu członków Zespołu Tanecznego „KIK” na Międzynarodowy Festiwal Sztuki „ORFEUSZ” 

we Włoszech. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk zaproponował, aby pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektor 

Domu Kultury w Pysznicy i przesunąć niewykorzystane przez Stowarzyszenie na Rzecz Wspierania 

Inicjatywy Lokalnej w Woli Rzeczyckiej środki finansowe w kwocie 1000 zł na dofinansowanie kosztów 

transportu Zespołu KIK z Pysznicy do Piotrkowa Trybunalskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionej propozycji? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Wniosek Dyrektor Domu Kultury w Pysznicy został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 9. Przyjęcie protokołu nr 156/2017 z dnia 29 czerwca 2017 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do protokołu 

nr 156/2017 z dnia 29 czerwca 2017 r.? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Protokół nr 156/2017 został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.10. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad.11. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 157. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 

 

 

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


